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Mötesprotokoll 
fört vid föreningsstämma Berga Vägsamfällighet, lördagen den 28 maj 2022 i Lyse församlingshem 

 

§1 Mötets öppnande  

Ordförande Ray Hjert hälsar samtliga välkomna och öppnar årsstämman.   

§2 Val av mötesordförande och mötessekreterare 

Håkan Persson väljs till ordförande. Peter Jakobsson väljs till sekreterare.  

§3 Mötets stadgeenliga utlysande 

Stämman beslutade att godkänna kallelse och mötets utlysande.   

§4 Dagordning 

Godkändes dagordning. Noterades att dagordning gäller både Berga Vägsamfällighetsförening och 

Stugägarförening.  

§5 Upprättande av röstlängd 

Upprättad röstlängd godkändes. Totalt 28 röstberättigade varav 6 via fullmakter. Totalt var 32 

personer närvarande. Jan Briheim redogjorde för hur de nya andelstalen påverkar röstlängden. Vid 

en fråga med stor ekonomisk påverkan för föreningen kan de nya andelstalen användas. Annars 

gäller en röst per närvarande fastighet.   

§6 Val av justeringsmän 

Till justeringsmän valdes Sophia Salonen och Erik Hovden.  

§7 Styrelsens verksamhetsberättelse 

Styrelseordförande redogjorde för verksamhetsberättelse för räkenskapsåret.  

- Under året har styrelsen haft fem protokollförda styrelsemöten 

- Inom området har sex nya fastigheter tillkommit genom att den nya förrättningen vunnit laga 

kraft. Inga fastigheter har bytt ägare under räkenskapsåret.  

- Föreningens ekonomi är god och i balans med budget.  

- Vägsamfälligheten har 115 betalande medlemmar.  

- Ray Hjert redogjorde för det nya informationsdokument som tagits fram gällande byggnation 

eller andra åtgärder som innebär väsentligt ökad belastning av väg- och vägområden. Vid 

sådana arbeten ska fastighetsägare informera styrelsen i god tid innan arbeten utförs. 

Informationstexten finns att tillgå på föreningshemsidan.  

Mötet godkände styrelsens verksamhetsberättelse.     

§8 Årsbokslut och ekonomi 

Kassör Jan Briheim redogjorde för årsbokslut, budget och utfall. Noterades att kontokortskrediten är 

0 kr och inte -143 som står i presentationsmaterialet. Överskottet i vägsamfällighetsföreningen 

uppgår till 96 939 kr vilket överförs i ny räkning. Överskottet i Stugägarföreningen uppgår till 8 810 kr 

vilket överförs i ny räkning. Stämman godkände årsbokslutet.   
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§9 Revisorernas berättelse 

Revisionsberättelsen presenterades av revisor Frank Rogne. Stämman beslutade att godkänna 

revisionsberättelsen.  

§10 Styrelsens ansvarsfrihet 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2021-04-01-2022-03-31.  

§11 Framställningar från styrelsen 

Jan Briheim informerade om förslaget om inträdesavgift för nya fastigheter 

(nytillkomna/nyavstyckade fastigheter). Styrelsen kommer att arbeta fram ett förslag för 

inträdesavgift för nya fastigheter (nytillkomna/nyavstyckade fastigheter) i området.  

I övrigt inga fler framställningar från styrelsen.  

§12 Motioner från medlemmar 

Inga inkomna motioner från medlemmar.  

§13 Medlemsavgifter, budget och debiteringslängd 

Jan Briheim presenterade budget för kommande räkenskapsår. Ingen förändring av årsavgift för 

vägsamfällighetens medlemmar.  

Kostnadsbudget för kommande räkenskapsåret presenterades. Vägförbättringar budgeteras till 

125 000 kr för kommande räkenskapsår. Största delen av budget för vägförbättringar avser 

Brattåsstigen som behöver åtgärdas under räkenskapsåret.  

Stämman godkände styrelsens förslag till medlemsavgifter, budget och debiteringslängd.  

§14 Kostnadsersättningar och arvoden 

Förslag till kostnadsersättning och arvoden till styrelsen:  

- Styrelseledamöter och suppleanter ges möjlighet att betala en reducerad vägavgift, 100 kr, 

som en frivillig ersättning för arbetet i styrelsen. 

- Styrelseledamöter och suppleanter ges kostnadsersättning efter räkning.  

Inget arvode utbetalas utöver ovanstående ersättningar.  

Stämman godkände förslag till arvodering av styrelsen och suppleanter.  

§15 Val av ny styrelse 

Valberedningen presenterade förslag till ny styrelse.  

Ordförande Ray Hjert omval 1 år 

Ledamot Bert Carlsson nyval 2 år 

Ledamot Geir Petterson nyval 2 år 

Suppleant Alf Lunde nyval 1 år 

Suppleant Terje Harberg nyval 1 år 
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Kassör Jan Briheim har 1 år kvar 

Ledamot Peter Jakobsson har 1 år kvar 

Stämman godkände valberedningens förslag. 

 §16 Val av revisorer 

Frank Rogne och Bo Norming föreslås till revisorer. Stämman godkände förslaget.  

§17 Val av valberedning 

Erik Hovden och Elsa Wiig föreslås till ny valberedning. Stämman godkände förslaget.  

§18 Midsommarfirande 

Ray Hjert informerade om kommande midsommarfirande. Styrelsen siktar på ett traditionsenligt 

midsommarfirande. Stången kläs senast 14.30 och samling vid midsommarstången sker 15.00.  

§19 Övriga frågor.  

Skador på rör där fiber har dragits vid ett ställe vid Sandviksvägen har noterats. Styrelsen åtar sig att 

kontrollera vad som kan ha skett. Det verkar även vara stopp i avrinning vid fyrvägskorset. Styrelsen 

tittar närmare på detta.  

Ray Hjert gav ett hedersomnämnande till Göran Hallqvist för hans arbete med att ta fram nya skyltar 

för våra vandringsleder. 

Ray Hjert avtackade även Erik Hovden för hans mångåriga insatser i styrelsen.    

§20 Nästa årsmöte  

Datum för nästkommande årsstämma fastställdes till 27 maj 2023.  

 

Lyse-Berga, 2022-06-01 

 

 

____________________  ___________________ ___________________ 

Håkan Persson  Ray Hjert  Peter Jakobsson 

Mötesordförande  Styrelseordförande Sekreterare 

 

 

 

____________________  ___________________ 

Sophia Salonen  Erik Hovden 

Justerare   Justerare 


